
     世界海洋日 大家一起來                           
 

展示時間：今天 06/07 11:00到 06/07 16:05 

地點：教務處跟自然科辦公室旁邊的好望角 

 

歡迎同學及師長用現場提供的便利貼(note)(認真)， 

針對現場展示的各種海洋危機提出「可行的具體解

決方案」，既有的、創新的方案皆可。 

《並且貼在你想解決的問題旁邊～空間不夠的話也

可以疊在其他人的便利貼上面沒關係》 

這樣就完成了✅ 
 

並且請留下「班級座號姓名」 

以及「幾月幾號幾點幾分留言」的。 

例如 

20632李智翰 

0607/1230 

（老師請留科別及姓名） 

以便有重複內容的留言時，獎品會贈送給先留言的同學    

所以一定要註記留言時間，內容請不要重複唷。 

 

訓育組將提供獎品，包括具有本校特色的紀念品如悠遊卡貼、胸章、壓克力鑰匙圈等～(love) 

獎品數量雖然有限但仍然夠多，歡迎大家踴躍參加(!) 

留言內容最佳的前幾十名會贈壓克力鑰匙圈、 

其他佳者會贈胸章或悠遊卡貼紙等贈品(!) 

讓我們大家集思廣益，為海洋盡一份心力         
 

Ps. 請勿留言像薩諾斯彈指那樣消滅一半的人口之類的解決方案 

 



     World Ocean Day, let's all join together                           
Display Time: Today 06/07 from 11:00 to 16:05 

Location: Cape of Good Hope near the Office of Academic Affairs and the Office of 

Natural Sciences 

 

Students and faculty are welcome to use the provided sticky notes at the venue to 

propose "feasible specific solutions" for various marine crises displayed on site. 

Both existing and innovative solutions are acceptable. 

"Please stick your note next to the problem you want to solve. If space is limited, 

you can also place it on top of other people's notes without any problem." 

That's it! ✅ 

 

Please leave your "class, seat number, and name" as well as the "date and time of 

the message". 

For example: 

20632 Han Reacher 

0607/1230      (Teachers, please include your department and name.) 

In case of duplicate messages, prizes will be awarded to the student who left the 

message first.    

So, be sure to note the time of your message, and please avoid repeating content. 

 

The Section Chief of Student Activities and Disciplines will provide prizes, including 

souvenirs unique to our school, such as EasyCard stickers, badges, acrylic keychains, 

etc. Although the number of prizes is limited, there are still plenty available, so 

everyone is welcome to participate enthusiastically ! 

The top few dozen messages with the best content will receive acrylic keychains, 

while other excellent messages will receive badges or EasyCard stickers as prizes ! 

Let's brainstorm together and contribute to the ocean!         

 

Ps. Please do not leave messages suggesting solutions like Thanos snapping away 

half of the population or similar ideas. 

 


